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INAUGURACIÓ BARRANC DELS PIXADORS (pàg. 17)

El Carnaval de l’Aldea pinta, un any
més, l’aviﾐguda Catalunya de
disfresses, carrosses i comparses,
que van donar a xalera, la festa i
l’aIoloriﾏeﾐt a una de les festes
més esperades pels aldeans i
aldeanes. (pàg. 45)

CARNAVAL 2024

El Passeig de Gas, camí escolar de
l’EsIola 21 d’AHril ja es troba
plenament operatiu, fet que
millorarà significativament la
seguretat de l’aluﾏﾐat i les seues
famílies. (pàg. 10)

EL PASSEIG DE GAS JA ÉS 
UNA REALITAT 

Els dies 19, 20 i 21 d’abril l’Aldea
va ser l’epiIeﾐtre de la
gastronomia, la cultura i la música
al cor del Delta. La fórmula d’èxit
de la Fira de l’Arròs i el Comerç i
la 1a edició del Sun Rice Festival
va eclipsar les Terres de l’EHre
amb propostes interessants per
totes les edats (pàg. 49)

18a FIRA DE L’ARRÒS I 
DEL COMERÇ
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MAPA DE GEOLOCALITZACIÓ DE LES 
MASIES DE L’ALDEA

L’Ajuntament de l’Aldea ha desenvolupat un mapa detallat que inclou totes les masies
del municipi, numerades i amb les coordenades de la seua ubicació, que alhora és
més segur pel que fa a possibles manipulacions alienes al sistema. Aquesta iniciativa
té com a objectiu facilitar la geolocalització ràpida i eficient per part dels serveis
d'emergències, la Guàrdia Municipal, el Centre d’Atenció Primària (CAP), correus i
empreses de paqueteria.
És d'una importància vital que totes les masies puguin localitzar-se amb la màxima
celeritat en situacions d'emergència o necessitat. Per aconseguir aquest objectiu,
l'Ajuntament va posar en servei un mapa interactiu en línia disponible a la pàgina web
www.laldea. cat que garanteix una visibilitat òptima.
Aquesta iniciativa contribueix a millorar la seguretat i la resposta ràpida en cas de
situacions crítiques, garantint una coordinació efectiva entre els diferents serveis i els
aldeans i aldeanes.
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PROCÉS PARTICIPATIU DEL PLA DIRECTOR 
URBANÍSTIC D’ACTIVITAT ECONÒMICA 

CATALUNYA SUD
El passat mes de febrer s'iniciava a la sala de conferències del Casal de Joves la
sessió de presentació del procés de participació ciutadana de l’Avanç del PDU
d’activitat econòmica Catalunya Sud, a càrrec de les autoritats: Xavier Royo Alcalde
de l’Aldea, Josep Armengol, subdirector general d'Actuacions Urbanístiques i Gemma
Fernández, cap de Serveis d'Actuacions Estratègiques, davant d’una nombrosa
representació de veïns i veïnes, empresaris i altres àmbits de la societat civil.

Xavier Royo Alcalde de l’Aldea: “Entenem que per la situació del municipi de l’Aldea i
del polígon Catalunya Sud, tenim una oportunitat històrica de convertir el nostre
polígon amb el gran motor econòmic per les Terres de l’Ebre i de retruc beneficiarà
plenament tant al nostre municipi, com a tot el territori. Aquesta gran inversió,
generarà molts avantatges, tot i això, és molt necessària la participació de totes les
persones afectades amb el projecte d’una manera directa, perquè facin arribar les
seues propostes, per poder enriquir-lo plenament i així tinguin minimitzades les
possibles afectacions a les seues propietats. Com a Alcalde i com Ajuntament des del
primer dia estarem sempre al costat de la ciutadania, per treballar conjuntament i amb
els veïns i veïnes afectats per poder corregir i minimitzar aquestes actuacions”.
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Amb aquesta primera reunió s’iniciava el procés de participació ciutadana, amb
diferents tallers de debat i sessions de treball, que serviran per millorar i enriquir el
projecte i valorar les alternatives amb la mirada de la ciutadania.

L’àmbit del PDU ocupa uns terrenys de 675 HA situats entre els termes municipals de
l’Aldea i Tortosa, al costat nord de l’Autopista AP-7 i l’Autovia C-42 i al sud de les
Serres de Cardó – el Boix. Es tracta d’uns terrenys amb pendents suaus, on
predominen els conreus arboris de secà acompanyats per construccions de pedra
seca i on trobem diversos cursos fluvials, el més important dels quals és el Barranc
dels Pixadors que travessa l’àmbit en sentit nord-sud. Dins l’àmbit d’estudi hi ha
també terrenys que ja han estat objecte de transformació urbanística que es
corresponen a les primeres implantacions del polígon industrial Catalunya Sud, entre
les quals hi ha les recents instal·lacions de l’empresa Kronospan.
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SI RECICLEM BÉ, SI SEPAREM BÉ, TOTS 
GUANYEM

L'Ajuntament de l'Aldea va iniciar el passat mes de febrer una nova campanya per
fomentar la recollida selectiva de residus sota el lema "Si Reciclem bé, Si Separem
bé, tots guanyem ”. Aquesta iniciativa té com a objectiu principal recuperar el màxim
de residus possible per a un tractament més eficient i sostenible.

Xavier Royo Alcalde de l'Aldea: "Hem posat en marxa aquest important projecte per
millorar la gestió de residus. El compromís del nostre Ajuntament amb el medi
ambient és ferm i aquesta subvenció rebuda ens permet fer un pas endavant en la
direcció correcta. La contractació d'un educador ambiental és una mesura clau en el
nostre esforç per conscienciar als aldeans i aldeanes, sobre la importància del
reciclatge adequat. Aquesta campanya, que comencem als Ravals, s'estendrà a totes
les llars de la nostra localitat. Estarem presents amb l'educador ambiental a les àrees
dels contenidors per proporcionar als nostres veïns una guia pràctica sobre com
reciclar correctament. Volem assegurar-nos que tothom comprengui la importància de
separar els residus de manera adequada per contribuir a la protecció del nostre
entorn”.

Royo remarcava que: "No estalviarem esforços a repetir una vegada i una altra que,
si reciclem bé, si separem bé, tots guanyem. Estic segur que, amb la col·laboració de
tots i totes, aconseguirem assolir els nostres objectius ambientals i construirem un
futur més sostenible per a les generacions futures”.

En aquesta primera fase, l’educador ambiental va visitar els Ravals i els habitatges
disseminats més propers al nucli urbà, abans de continuar amb la resta d'habitatges
del municipi.

El cost previst del tractament dels residus per al 2024 ascendeix a 400.000 euros i és
fonamental la participació activa de la comunitat per aconseguir una gestió de residus
eficaç i responsable, la qual cosa suposarà un estalvi significatiu per a les arques
municipals.
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ENDESA REFORMA LA XARXA ELÈCTRICA DE 
L’ALDEA PER A REFORÇAR EL SERVEI I 

PREPARAR-LA PEL FUTUR
Endesa està duent a terme els treballs per a millorar tecnològicament la xarxa
elèctrica de mitjana i baixa tensió de l’Aldea, al Baix Ebre, amb l’objectiu
d’incrementar la qualitat i la continuïtat del servei elèctric de gairebé 2.700 clients de
la població i de la veïna Camarles. La finalitat no és només modernitzar les
infraestructures, sinó deixar-les preparades per poder absorbir més càrrega i, així,
impulsar l’electrificació de la demanda, aspecte clau per accelerar el procés de
descarbonització i facilitar la transició energètica. Els treballs suposen una inversió de
225.000 euros, aportats íntegrament per la Companyia.

L’Alcalde de l’Aldea Xavier Royo, mostra la seua satisfacció: “per la inversió i pel
grau de col·laboració amb ENDESA que comporta una gran millora a les xarxes de
mitjana i baixa tensió del municipi, principalment amb el soterrament de part de la
xarxa, la retirada de torres elèctriques i la retirada de l’antiga estació transformadora
ubicada al Camí de L’Ermita, millora considerablement l’impacte visual a més que
guanyem un millor servei per a la ciutadania, tant per als usuaris actuals com per
futurs punts de subministrament”.
L’operativa, que va començar el passat mes de març, consisteix a soterrar un tram de
línia aèria de mitjana tensió a 25 kV que discorre pel terme municipal. En total, es
desballestaran més de 600 metres de xarxa -amb els seus onze respectius suports: 6
torres metàl·liques, 4 pals de fusta i 1 de formigó que discorreran per la carretera de
l’Ermita i el camí paral·lel al Passeig de la Via, els carrers, Rossinyol i mossèn
Alfonso Monfort, i que se substituiran per uns altres 600 metres de cablejat
subterrani, pel mateix indret.
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Així mateix, també s’estendrà una nova escomesa subterrània de baixa tensió de mig
quilòmetre de longitud. Les obres també inclouen el desmuntatge de dos centres de
transformació que estaven a la intempèrie, un d’ells en format aeri, damunt d’un
suport. En aquest sentit, aquestes dues unitats se substituiran per una de nova
d’última tecnologia, ubicada a la carretera de l’Ermita.

El nou centre de transformació comptarà amb cel·les que incorporen elements de
maniobra encapsulats en un gas de característiques especialment aïllants. Aquesta
nova tecnologia redueix la necessitat de manteniment, ja que s’autoregenera, a
diferència de l’oli, que pateix una descomposició gradual.

L’aparellatge, completament estanc, té una major capacitat d’extinció en cas que es
produís algun incident i és més segur per al personal tècnic, quan ha d’accedir a la
instal·lació a fer treballs de manteniment i millora o a realitzar alguna maniobra.

Així mateix, se l’ha dotat amb sistemes de telecomandament, és a dir, de dispositius
d’actuació remota que permeten controlar i maniobrar la xarxa a distància, des del
Centre de Control de la Companyia. Aquesta característica fa que el temps de
resposta sigui molt més ràpid en cas d’una eventual incidència, sigui quina sigui la
causa, ja que agilitza la localització de l’avaria alhora que permet la maniobra de la
xarxa a distància sense desplaçar-hi personal amb l’objectiu d’alimentar els clients per
vies alternatives, sempre que això és possible. L’automatització permet reduir fins a
un 20% el temps d’afectació als clients.

Amb aquest tipus d’intervencions, la Companyia treballa amb un triple objectiu:
absorbir puntes de demanda concretes, el consum de nous clients que ho demanin i
reforçar l’increment de demanda que pugui produir-se en el futur a conseqüència de
l’electrificació de l’economia, o cosa que és equivalent, l’augment de l’ús de
l’electricitat produïda a partir d’energies renovables amb la finalitat de reduir l’ús de
tecnologies que emeten CO₂, la solució més eficient i rendible per aconseguir la
neutralitat de carboni que vol aconseguir la Unió Europea.

Escaneja el codi per 
escoltar les declaracions.
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EL PASSEIG DE GAS, CAMÍ ESCOLAR DE 
L’ESCOLA 21 D’ABRIL JA ÉS UNA REALITAT 

El Passeig de Gas,
camí escolar de
l’Escola 21 d’Abril
ja es troba
plenament operatiu,
fent un important
pas cap a la
mobilitat sostenible
i segura, complint
plenament l’objectiu
de pacificar el
trànsit a la zona de
l’Escola 21 d’Abril,
millorant
significativament la
seguretat dels
alumnes i les seues
famílies.

L’Alcalde de l’Aldea, Xavier Royo mostra la seua satisfacció: “Per acabar les obres i per
dotar a l’escola 21 d’Abril d’un camí escolar i exclusiu, que els dona tota la seguretat
possible, amb la conseqüent pacificació del trànsit, on poden accedir tant patinets,
vianants o ciclistes al Passeig de Gas, exclusiu per ells. Hem millorat considerablement
l’entorn i dotem al municipi d’una xarxa més de passeig que s’afegeix al Passeig de la
Via. Veiem que l’acceptació ha estat altament positiva per part de la població”.
Una millora considerable de la qualitat de vida i de l’entorn que connecta directament amb
l’avinguda Catalunya i deixa el carrer Monturiol per al trànsit de vehicles. Zona de petó i
adeu per facilitar a les famílies a deixar els alumnes al centre sense cap mena de perill,
estacionament exclusiu per als mestres del centre, pàrquing senyalitzat per als usuaris,
arbres, jardineres, mobiliari urbà i il·luminació, confeccionen els 300 metres del Passeig
de Gas, camí escolar de l’Escola 21 d’Abril, com una obra necessària per al dia a dia de
les famílies i dels alumnes de l’escola 21 d’Abril.
L’obra es va dur a terme dins del Projecte
d’actuacions vinculades a la mobilitat segura i
sostenible, la pacificació del trànsit i la reducció
de l’accidentalitat a l’accés de l’Escola 21
d’Abril i a les travesseres, amb una inversió de
150.000 €.
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FINALITZEN LES OBRES DEL BARRANC 
DELS PIXADORS

El passat mes de març es van donar per acabades les obres del Barranc dels Pixadors,
unes obres que han comptat amb tres fases d’execució, aquesta última ha millorat
considerablement la zona incloent la urbanització de les voreres, la col·locació del
mobiliari urbà, la instal·lació de l'enllumenat públic, la instal·lació de baranes de
protecció per als vianants, la creació de zones d'enjardinament i espais d’esbarjo, així
com la reordenació del trànsit als carrers propers al barranc.

Aquesta fase final de les obres s’ha portat a terme amb els treballadors de la Brigada
Municipal.

SOR LUCÍA CARAM A L’ALDEA

La popular monja Sor Lucia Caram va visitar el
passat mes de gener la nostra població, l’Alcalde
Xavier Royo va rebre-la a l’Ajuntament. Sor
Lucia va acompanyar una família ucraïnesa a les
oficines municipals per empadronar-la. Sor Lucia
Caram, és una monja argentina, mediàtica i amb
presència als mitjans de comunicació, inquieta,
dominica, contemplativa i activista cristiana que
fomenta la solidaritat, la justícia social, la lluita
contra la pobresa i l'exclusió social.
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L’ALDEA, ÚNIC MUNICIPI DE L’EBRE QUE OBTÉ 
AMB EL 100% DE PUNTUACIÓ EL SEGELL 

D’INFOPARTICIPA I TRANSPARÈNCIA
El passat mes d’abril l’Alcalde de l’Aldea, Xavier Royo, i la Tinenta d’Alcalde, Irene
Negre, van rebre amb orgull el segell Infoparticipa i transparència, en una cerimònia
celebrada a la sala d’actes del rectorat de la Universitat Autònoma de Barcelona.
Aquest reconeixement consagra l’Aldea com l’únic municipi de la comarca de l'Ebre
que ha mantingut una transparència del 100% durant aquesta edició, fet que assolit
per setè any consecutiu.

En un total de 982 poblacions a Catalunya, només 17 municipis han aconseguit la
màxima puntuació en termes de transparència, amb l’Aldea liderant la llista com l'únic
municipi de menys de 5000 habitants de tota la província de Tarragona que ha rebut
aquest reconeixement. L'Infometre, que consta de 52 indicadors analitzats anualment
en totes les entitats públiques, és l'eina utilitzada per avaluar la transparència.

Xavier Royo Alcalde de l’Aldea mostra la seva satisfacció: “no només per revalidar per
setè any consecutiu amb el 100% de puntuació amb el guardó d’Infoparticipa i
transparència, sinó per ser l’únic municipi de les Terres de l’Ebre i de menys de 5.000
habitants de la demarcació de Tarragona, que ho ha assolit amb el 100% de la
puntuació”.
Aquests reconeixements, que es concedeixen anualment per la Universitat Autònoma
de Barcelona, valoren l'excel·lent treball de les administracions locals en les webs
municipals. Enguany, la barra de la transparència s'ha elevat encara més, ja que dels
45 municipis que van assolir aquest guardó l'any anterior, només 17 han assolit
mantenir-se en la cimera en aquest últim exercici.
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JORNADA DE PORTES OBERTES DE 
KRONOSPAN A L’ALDEA

L'empresa Kronospan va obrir les seues portes a la ciutadania amb una jornada
de portes obertes que va atraure l'interès de més de 120 veïns i veïnes.

Aquest esdeveniment va oferir una oportunitat excepcional per conèixer més sobre
l'empresa, els seus valors i les seues operacions.

La jornada de portes obertes va començar amb una càlida rebuda a l’Ajuntament de
l'Aldea, on els assistents van ser saludats per Xavier Royo, alcalde de l'Aldea,
juntament amb l'equip de Kronospan. Aquesta benvinguda va marcar l'inici d'una
jornada emocionant plena d'aprenentatge.

Xavier Royo alcalde de l’Aldea: “Agraïm a Kronospan que hagi volgut realitzar aquesta
jornada de portes obertes i per descomptat que Kronospan tingui plans de noves
inversions al nostre territori que suposaran la creació de més llocs de treball i la creació
de riquesa per al nostre poble. Kronospan representa un gran benefici per l’Aldea de
fet, la passada legislatura amb la venda de terrenys a l’empresa i llicències d’obres va
suposar un benefici per les arques municipals de més de 500.000 €, la creació de llocs
de treball tant per l’Aldea com pel territori, l’equipament del futbol base de tota la Unió
Esportiva Aldeana, l’adquisició de l’edifici de pisos que han arranjat, tant pels
treballadors de la mateixa empresa com per tothom qui necessiti un pis en règim de
lloguer, l’estand dins de la 18a Fira de l’Arròs i el Comerç, col·laborant amb el poble,
molt content per complir tot el que els hi he demanat fins ara”.
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Un dels moments destacats de l'esdeveniment va ser la presentació al saló de plens,
on Joan Gaya Desenvolupador de Projectes de Kronospan va oferir una visió profunda
sobre l'empresa, incloent-hi aspectes com l'economia circular, les iniciatives
mediambientals i les oportunitats laborals disponibles.

Joan Gaya Desenvolupador de Projectes de Kronospan: “Tot l’equip de Kronospan
estem molt contents amb aquesta jornada i tenim moltes ganes de portar-la a terme i de
tenir contacte directe amb els veïns i veïnes de l’Aldea. Avui podem explicar-vos tot el
que fem a la fàbrica, el que ens mou com empresa, que connecta molt amb el territori,
amb les Terres de l’Ebre i amb la protecció dels recursos naturals”. De fet, Joan Gaya
confirmava el projecte anteriorment citat per l’Alcalde: “Aquest any plantarem 40.000
arbres a l’Aldea”, concretament a la Torre de la Candela, la Via Verda i a la zona fluvial
de la finca de la Palma.

Els assistents van tenir l'oportunitat de conèixer de primera mà els valors i les
pràctiques sostenibles que defineixen l'essència de Kronospan. La jornada va incloure
també un temps dedicat a resoldre els dubtes i les preguntes que els assistents
formulaven. Aquesta interacció va permetre als membres de la comunitat entendre
millor el funcionament de l'empresa i aprofundir en els temes que més els preocupaven.

Després de la sessió informativa, els assistents van tenir l'oportunitat d’accedir en dos
autobusos fins a les instal·lacions de Kronospan. Un cop allà, van tenir la possibilitat de
recórrer les instal·lacions i conèixer els processos de producció d'aquesta destacada
empresa. La Jornada va generar l'entusiasme i l'interès mostrat per la població esgotant
les places limitades en temps rècord, sent un èxit rotund i brindant als veïns i veïnes
una visió exclusiva d'una empresa en la fabricació de taulers amb fusta reciclada.
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L’HBLE. SRA. NATÀLIA MAS GUIX, CONSELLERA 
D’ECONOMIA I HISENDA VISITA L’ALDEA

El passat mes de juny vam rebre la visita de l’Hble. Sra. Natàlia Mas Guix, consellera
d’Economia i Hisenda, a la nostra població.

La consellera va ser rebuda a la casa de Vila, per l’Alcalde de l’Aldea i Diputat
Provincial, Xavier Royo, Irene Negre, Tinenta d’Alcaldia i Diputada al Parlament de
Catalunya, i la resta de representants municipals.

La Consellera Mas va signar el llibre d’honor de l’Ajuntament amb una posterior trobada
privada amb l’Alcalde. Posteriorment, la vista va prosseguir pel territori fins a l’empresa
Sinfines Factory del Polígon de Mercaderies de l’Aldea.
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POSICIONAMENT DE L’AJUNTAMENT DE 
L’ALDEA A LA PLANTA DE BIOGÀS A CAMPREDÓ

L'Ajuntament de l'Aldea es posiciona en contra de la ubicació proposada per a la planta
de biogàs a Campredó. L'Ajuntament, conscient de la seua responsabilitat envers el
benestar i la salut dels seus ciutadans, defensa amb fermesa que la proximitat
d'aquesta instal·lació al nucli urbà és totalment inacceptable, trobant-se a 2,50 km de
distància del raval de Sant Ramon o a 1,90 km del Mas Roig. La nostra preocupació es
fonamenta en diversos aspectes crítics que afecten directament la qualitat de vida dels
nostres veïns i veïnes de l’Aldea i el desenvolupament econòmic de la nostra regió.

La planta de biogàs prevista, està promoguda per una empresa que gestiona
defecacions ramaderes, avícoles i porcines. El projecte inclou una inversió de 15
milions d'euros i la creació de 10 llocs de treball, amb la construcció prevista per finals
de 2025. A més, el projecte requerirà una avaluació ambiental estratègica, en la qual el
Consell Comarcal haurà d'informar sobre diversos vectors ambientals, com ara residus,
atmosfera i aigües. És important destacar que, des del Consell, ja ha presentat a
l’empresa, un informe de connexió d’aigües residuals sense avisar prèviament a
l'Ajuntament de l'Aldea.

Xavier Royo Alcalde de l’Aldea: "Des de l’Ajuntament de l’Aldea, estem en contra de
la ubicació d'aquesta planta de biogàs al costat del Polígon Catalunya Sud , per la
proximitat al nucli urbà, per les aigües residuals que generarà i que desembocaran al
nostre sistema de clavegueram, amb una possible evacuació d’aigües de diferents
orígens que puguin venir de la planta i desemboquen al Barranc dels Pixadors, sumant-
li l’impacte negatiu que pot generar amb futures inversions industrials al nostre territori,
que declinin invertir al territori amb aquest tipus d'indústries al seu voltant.”
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L’ALDEA INAUGURA LES OBRES DEL BARRANC 
DELS PIXADORS

L’Aldea va inaugurar el passat mes de juny les obres de rehabilitació del Barranc dels
Pixadors al seu pas pel centre de la població, en un acte presidit pel Molt Honorable
President del Parlament de Catalunya, el Sr. Josep Rull i Andreu . Aquestes obres
han consistit en l’endegament del barranc al seu pas pel nucli urbà, la substitució de
l’antic pont i l’adaptació del mateix a la morfologia i a l’amplada de la nova avinguda
Catalunya i el seu passeig.

Les millores inclouen la construcció de les obertures necessàries al pont per a absorbir
el cabal d’aigua en èpoques de fortes pluges, a més de l’enjardinament dels espais
adjacents i la incorporació d’una àrea de pícnic. Aquestes actuacions han permès crear
un entorn més agradable i pacificar el trànsit a la zona.

L’Alcalde de l’Aldea Xavier Royo ha expressat la seua satisfacció amb les obres
realitzades: “Estem molt satisfets de poder dur a terme aquestes actuacions, que
reduiran considerablement la inundabilitat de la zona centre de la població i ens
permetran continuar amb tots aquells tràmits i llicències urbanístiques que, sense
aquesta actuació, no podríem realitzar.

Amb la 3a fase de les obres i la futura
construcció d’una base de laminació al
Polígon Catalunya Sud, es podrà reduir
d’una manera molt important els problemes
d’inundabilitat a la zona centre de l’Aldea.
Des de l’Ajuntament de l’Aldea, agraïm
profundament a l’ACA, ja que sense aquesta
subvenció de 500.000 € aquestes obres no
s’haurien pogut dur a terme”.
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BIBLIOTECA TORRES DE L’ALDEA
Club de lectura 

gener   - Sense Cadàver de Fàtima Llambrich gener   - El cor més humil  d’Andrés Villa

febrer  – L’illa de Bembé de Mercè Falco març  – Cafè de Paris de Francesca Aliern

Acció Cultural

abril  – Sota el fang de Joan Navarro Roca maig  – Canción bajo el agua de Fàtima Beltran

juny  – Invasió subtil i altres contes de Pere Calders
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Taller de màscares  de carnaval

Acció Cultural

Taller 8M
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Visites escolars

Acció Cultural

Projecte Aigua=Vida

Escola 21 d’Abril

Escola Maria Garcia Cabanes
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Visites escolars

Acció Cultural

El comerç just - Hora del conte
“Haki. La papallona mágica”

Escola 21 d’Abril

Escola Maria Garcia Cabanes



22

Visites escolars
Sant Jordi

Acció Cultural
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Exposicions

Som el crit de les que ja no tenen veu de Lluï sa Benito 

Acció Cultural

Josep Carles i La magia del cross training

Jaume Martin i Sobreviure a la vida

Presentacions de llibres

Conferències

Xavi Forcadell – Resolució de 
conflictes amb infants i adolescents

Eva Bach – L’art de posar límits. Educar amb 
tendresa i fermesa els nens i nenes

Josep Bertomeu “Polet” i Lo pas de l’Ebre. 
Memòria autobiogràfica
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EN MARXA EL PLA EDUCATIU D’ENTORN 
El Pla Educatiu d'Entorn impulsa oportunitats educatives per a infants i joves
a les escoles de l'Aldea

El Departament d'Educació, en col·laboració amb l'Ajuntament, va posar en marxa
el Pla Educatiu d'Entorn (PEE) a les escoles de l'Aldea, consolidant així un
compromís constant amb la millora de les oportunitats educatives. Sota la direcció
de la Regidora d'Acció Cultural i Educativa, Annabel Blanch, aquest programa té
com a objectiu connectar els aprenentatges formals i no formals per afavorir l'accés
equitatiu a l'educació.

XII CURSA SOLIDÀRIA “OBRE ELS ULLS”
Un any més, l’escola Maria Garcia Cabanes va organitzar la seua tradicional Cursa
Solidària amb l’objectiu de fomentar els valors de la cooperació i la solidaritat i
contribuir a la millora social.

Aquest any van celebrar la XII Cursa Solidària amb el lema “Obre els ulls ”.
Mitjançant la cursa solidària d’enguany, han conegut i col·laborat en la tasca que
desenvolupa la Fundació LA NINETA DELS ULLS, que treballa per potenciar la
investigació del retinoblastoma, el càncer ocular més freqüent en infants, menors
de 6 anys. A la vegada, treballa per la difusió de la simptomatologia de la malaltia i
el suport a les famílies i infants afectats.

La comunitat de l'escola va fer entrega de 1.411’27 € a la Fundació per col·laborar
en la seua tasca.
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PROJECTE L’AMISTAT NO TÉ EDAT
Projecte intergeneracional entre l’alumnat de l’Escola Maria Garcia Cabanes i els
usuaris del Centre de Dia L’Onada de L’Aldea

L’escola Maria Garcia Cabanes recupera el projecte «L’AMISTAT NO TÉ EDAT»
que ja havia portat a terme abans de la pandèmia.

Durant el curs 2023-2024, un total de 29 alumnes de cicle superior i els usuaris del
Centre de Dia l’Onada de l’Aldea han protagonitzat el projecte. L’objectiu era passar
junts algunes tardes tot compartint estones de conversa, de jocs, de companyia, de
dibuixos, d’intercanvi, de coneixença...

Per a la gent gran, conviure amb els infants els aporta alegria, entusiasme, energia
i il·lusió. Esperen amb ganes les tardes que el centre s’omple de xiquetes i xiquets.

Per a l’alumnat, conviure amb els iaios i iaies els obre els ulls davant la realitat de la
vida i del pas dels anys. Aprenen a entendre i a respectar; aprenen a tolerar i a
acceptar. Enguany, el projecte tanca amb una celebració conjunta oberta a les
famílies i que va donar major protagonisme a les iaies; una passejada pels
aspectes més rellevants de la seua vida aconsegueix remoure sentiments i
vivències.
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AULA NATURA
L’Ajuntament de l’Aldea consolida l’Aula Natura amb les escoles aldeanes

L’Ajuntament de l’Aldea ha consolidat el compromís amb la natura i l’educació
ambiental a través de l’Aula Natura i per segon any consecutiu, una iniciativa
conjunta de les regidories d’Acció Urbana i Rural i Acció Cultural i Educativa. Situat
al Talús de Carvallo , l’Aula Natura continua essent el punt neuràlgic per al foment
dels valors ambientals i el coneixement de les espècies autòctones.

En una jornada plena d’activitats, els alumnes de l’Escola Bressol del Delta, de
l’Escola 21 d’abril i de l’Escola Maria Garcia Cabanes van participar en diverses
iniciatives centrades en la preservació de la natura i el respecte pel medi ambient.

Annabel Blanch Regidoria d’Acció Cultural i Educativa: “L’Aula Natura, és una
activitat que s’emmarca dins el Pla Educatiu d’Entorn que aquest curs hem estrenat
a l’Aldea. Aquesta és una activitat que recull tots els valors del PEE, com és
fomentar la convivència dels alumnes dels diferents centres educatius, donar
oportunitats a tots els alumnes de fer activitats diferents i integradores i tenir cura
del seu entorn. Valorem molt positivament la participació dels alumnes en aquestes
activitats, ja que no només els permet gaudir d’una jornada a l’aire lliure, sinó que
també els impulsa a treballar valors fonamentals com la convivència, la cura del
medi ambient i el reciclatge. Aprofitant també la celebració de la setmana de Sant
Jordi, els participants han gaudit d’activitats a la biblioteca municipal, reforçant així
els lligams entre cultura, educació i respecte pel medi ambient”.
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L’ALDEA I AFANOC ES POSEN LA GORRA
El passat 16 de juny la regidoria d’Acció Cultural i Educativa, en col·laboració amb
la Llar d’Infants Bressol del Delta, l’Escola 21 d’Abril, l’Escola Maria Garcia
Cabanes i les seues respectives AFA, van organitzar la festa solidària "Posa’t la
Gorra". Aquesta iniciativa, que compta amb el suport de l’AFANOC (Associació de
Familiars i Amics de Nens Oncològics de Catalunya), s'emmarca dins del Pla
Educatiu d’Entorn. La plaça dels Països Catalans va ser l’escenari per pares,
mares amb els seus fills i filles, pintant la gorra i gaudint de la pallassa Xispeta.

Des de la regidoria d’Acció Cultural i Educativa donem les gràcies a tots els
implicats en fer possible, que aquesta jornada solidària del P osa’t la Gorra , a la
nostra població, hagi recaptat 1112 € amb la venda de les gorres solidàries.
Aquesta quantitat serà transferida a AFANOC (Associació de Familiars i Amics de
Nens Oncològics de Catalunya), per contribuir a la gran tasca que realitza,
millorant-los la qualitat de vida als nens, nenes i els joves amb diagnòstic de càncer
i les seues famílies.
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CURS D’INFORMÀTICA AL CASAL DE JOVES
La Regidoria de Joventut i el Casal de Joves van tornar a portar un nou
curs d'informàtica gratuït i de nivell bàsic/intermedi. En aquest curs s’ha
aprofundit en tota la temàtica que ja s’havia fet fins ara i també s’han
treballat activitats de cerca per internet i tramitació de documents en línia.
Les classes es van estructurar en classes de treballs d'office, navegació
per la xarxa i gestió dels tràmits en línia més quotidians.
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TAEKWONDO

Saragossa acollia el passat mes de gener l’Open Nacional d’Aragó de Taekwondo,
on Bàrbara i Maya Pujol Pedregrosa guanyaven les medalles de plata i bronze
respectivament.

CAMPIONAT DE CATALUNYA TAEKWONDO

El passat diumenge 3 de març el Pavelló de la Mar Bella de Barcelona, aplegava el
campionat de Catalunya Infantil de Taekwondo, on va tindre una més que notable
representació aldeana, que tornaven al poble carregats de podis i medalles.

Roser Fortuny Almenar 
Pre cadet B1 2014/2015 Femení 

Medalla d’Or

Genís Fortuny Almenar 
Pre cadet C2 2012/2013 Masculí 

Medalla de Bronze

Bàrbara Pujol Pedregosa
categoria Pre Cadet Femení

Medalla de Plata

Maya Pujol Pedregosa 
categoria Pre Cadet Femení

Medalla de Bronze
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REM INDOOR
Podis dels aldeans a l ’Open d’Espanya Rem Indoor

Dissabte 9 de març Sant Jaume d’Enveja acollia el VI Open d’Espanya de Rem
Indoor i Victor Blanch Negre i el seu equip en la categoria relleus sprint 500 m
cadet mixt s’emportaven la 1a posició del podi del campionat. Els podis continuaven
amb Jordi Tafalla Mola i el seu equip de rellevistes en la categoria relleus sprint 500
m infantil mixt, que aconseguien la 2a posició del podi.

GIMNÀSTICA RÍTMICA
Leire Miguel Blanch 1ª classificada a La Sénia

La gimnasta, aldeana Leire Miguel Blanch va quedar 1a classificada de la
categoria infantil A (aparell pilota) a la competició celebrada el passat mes de març
a la Sénia, d’altra banda va aconseguir i una meritòria 4a posició a la primera fase
JEEC de gimnàstica rítmica que es va celebrar el dia 17 de febrer a la Ràpita.
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PATINATGE

El CP l’Aldea s’estrenava en competició esportiva el
passat mes de gener a Mont-Roig en nivell 11, on
Anouk Vizcarro , després d’estar un any apartada
del patinatge aconseguia la 1a posició. Laia Marín
aconseguia la 5a plaça, que li donava bitllet per
canviar de categoria del nivell 8 al nivell 11 de la
World Skate.

2ª posició del quartet del Club Patí l’Aldea a Fontajau, Girona

El CP l’Aldea competia el passat mes de
febrer al Pavelló de Fontajau a Girona,
amb el quartet de grup Xou, que
aconseguia la segona posició a l’Open
Catalunya de Xous Nivell 4 Superior. El
primer campionat de la temporada i el CP
l’Aldea va començar amb molt bon peu i
amb podi.

Resultats final IV Trofeu Catalunya Formació Lliure - nivell 6 (GRUP C) 

Celebrada a Reus el passat mes de 
maig, Blanca Cots va aconseguir 
la primera posició i Maewa 
Gutiérrez la setena a la mateixa 
categoria.
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El Quartet del CP l’Aldea medalla d’or al
Campionat de Catalunya

El Quartet de CP l’Aldea va aconseguir la
medalla d’or al Campionat de Catalunya de Xous
Superior 2024, que es va celebrar al Palau
d’Esports de Granollers. El CP l’Aldea competia
amb la categoria Quartet Júnior i gràcies a la seua
actuació va aconseguir 46,10 punts que els van
fer pujar fins a la primera posició del podi al
Campionat de Catalunya.

El quartet del CP l’Aldea 4ts a l’Europeu d’Itàlia

El quartet júnior del CP l’Aldea van
aconseguir la quarta plaça al campionat
Europeu de Patinatge de grups xous i
quartets, celebrat a Reggio Emilia (Itàlia)
del 9 a l’11 de maig.

El quartet Júnior del CP l’Aldea aconsegueix la medalla de bronze al
Campionat d’Espanya

El Pavelló Mútua Levante de la ciutat d’Alcoi, acollia
aquest el passat mes d’abril el campionat
d’Espanya de patinatge, amb un total de 21 Grups
Show Júnior i 21 Quartets Júnior. El CP l’Aldea
competia amb el quartet júnior i va aconseguir una
puntuació de 43,92 punts que el va fer pujar fins a la
3a posició del podi i aconseguir així la medalla de
bronze.
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Ferran Arasa, 7è a la Sèrie Internacional Artística 2024 d’Itàlia

Ferran Arasa , del Club Pati l’Aldea i un dels
quatre integrants de la selecció espanyola, va
acabar en setena posició en la competició
cadet masculina de la Sèrie Internacional
Artística 2024. Aquesta competició es va
disputar del 18 al 26 de maig al pavelló
d’esports Palapikelc d’Opicina, a la ciutat
italiana de Trieste, amb una participació rècord
aquest any, superant els 500 patinadors i
patinadores de 30 països de tot el món.

Open Tarragona Lliure Nivell Superior

Els dies 8, 9 i 10 de març el Pavelló d’Esports de l’Aldea acollia el campionat de 
patinatge Open Tarragona Lliure Nivell Superior.

Resultats dels esportistes del CP l’Aldea:

 Gianna Pagnoni
 Júlia Juaní
 Albert Manea
 Aleix Amado
 Marta Juaní
 Enzo Pagnoni
 Aroha Troncho 

⃣ Laia Marín

 Clàudia Rubio
 Anouk Vizcarro
 Júlia Amado
 Clàudia Rubio
 Anouk Vizcarro 
 Àlex Medina
 Aleix Amado

⃣ Laia Marín
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NATACIÓ
Marc Escribà Curto als campionats d’Espanya de Natació a Cadis

Los Barrios, Cadis, va acollir el campionat d’Espanya de Natació, el cap de
setmana del 8, 9 i 10 de març i Marc Escribà Curto competia en natació als
campionats, gràcies a la convocatòria de la Federació Catalana, la qual va
seleccionar 10 nois i 10 noies per representar Catalunya.

Marc, l’únic seleccionat de la província de Tarragona,
tornava cap al poble amb la Medalla de Bronze gràcies
al seu equip i gràcies a l’aportació dels 420 punts que li
donava el títol de 2n millor nedador de la Federació
Catalana. Les proves de natació i temps:

800 lliures: 9:51.99
400 lliures: 4:48.54
100 lliures relleus masculins: 1:02,14
200 lliures relleus masculins: 2:17,11
50 braça: 38,09.

Pluja de medalles per l’aldeà Marc Escribà Curto

Dissabte 6 d’abril tenia lloc el campionat
provincial de natació, organitzat pel Club
Natació Tarragona, el campionat se li va posar
totalment de cara al nedador aldeà Marc
Escriba Curto, que tornava a la població
carregat de medalles en les següents
modalitats:

Or: 100m. braça
Or: 200 m estils
Or: 100 m lliures

Or: 4x50 m estils
Plata: 100 m esquena



Acció Esportiva

35

Finalitza el Campionat de Catalunya Aleví amb la destacada actuació de Marc 
Escribà Curto

El Campionat de Catalunya Aleví ha arribat a la seva final a les piscines municipals
de Reus Ploms, amb una actuació estel·lar de Marc . El jove nedador aldeà ha
aconseguit el subcampionat en les proves de 800 metres lliures i 400 metres
lliures, a més d’una medalla de bronze en els 200 metres lliures. Aquests resultats
li han valgut la Mínima Nacional, un èxit que li permetrà participar en el Campionat
d’Espanya, que se celebrarà a Ciudad Real de l’11 al 14 de juliol.

No només això, Marc ha assolit un total de cinc
mínimes per assistir al Campionat d’Espanya,
destacant així com un dels joves talents més
prometedors de la natació catalana. A més a més,
gràcies a les seues impressionants marques, ha
aconseguit posicionar-se entre els 10 primers del
rànquing d’Espanya. Aquest èxit li ha valgut una
invitació per al preparatori de la Federació
Espanyola, on tindrà l’oportunitat d’entrenar amb
preparadors espanyols a Buitrago de Lozoya
(Madrid) del 4 al 8 de setembre.

Aquestes fites no només són un reconeixement del seu esforç i dedicació, sinó
també una mostra del potencial que Marc té per continuar destacant en el món de
la natació. Amb els seus èxits recents, Marc es prepara per afrontar nous reptes i
continuar la seua progressió en aquesta disciplina esportiva.
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BÀSQUET

El CB l’Aldea aconsegueix el títol de
lliga davant del Reus, gràcies a la
victòria aconseguida pels aldeans (Reus
43 - CB l’Aldea 73). Guanyadors a la
categoria infantil provincial (Tarragona),
en un balanç a la segona fase quasi
perfecta en 9 victòries i una sola derrota.
El CB l’Aldea ha tingut la millor defensa
de la lliga amb només 298 punts
encaixats i el segon millor atac en 611
punts a favor.

El CB l’Aldea aconsegueix el campionat de lliga

El CB l’Aldea va participar en la
Pyrenees Bàsquet CUP amb el seu
equip infantil. Aquest torneig
internacional es va celebrar a la
Cerdanya francesa, amb la presència
d’equips de diferents països europeus.
Els aldeans van acabar la fase de grups
com a millor segon classificat, amb
només una derrota, precisament contra
l’equip amb el qual es van trobar
després a les semifinals.

El CB l’Aldea sotscampió de la Pyrenees Bàsquet Cup

En les semifinals, es van enfrontar al favorit del torneig, el Haukar korfubolti
d’Islàndia, invicte fins aleshores. El Club Bàsquet l’Aldea va guanyar per 35 a 28.
Aquesta victòria els va portar a la final, on es van trobar amb el TMB Academy de
França, els quals van acabar imposant-se als aldeans per 45 a 38. El jove equip de
Jordi Torta després d’aconseguir el títol de lliga han continuat sumant títols per les
competicions estivals.
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MOTOCROSS
II MEMORIAL VICTOR MARTÍNEZ PINO

Diumenge 12 de maig, Moto Club l’Aldea organitzava el 2n Memorial Víctor Martínez
Pino, al camp de Carvallo. Una cursa de resistència de dues hores en què es
posaven a prova física i mecànica de cada participant.

FUNCIONALITAT
II CONCURS PRE - ROQUETAS DE MAR

Josep Paulino Escurriola campió de funcionalitat a Almeria

El passat mes de juny es va celebrar a Roquetes de Mar (Almeria) el Campionat
del Cavall de Pura Raça Espanyola. El nostre genet local Josep Paulino
Escurriola va proclamar-se campió de funcionalitat de tot el concurs amb
l'exemplar Vago Aran i subcampió de funcionalitat amb el cavall de nom Tamboril
VI.
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FUTBOL

Noa Benito Bedòs convocada per la
selecció Espanyola de Futbol

L’Aldeana i actual jugadora del FC Barcelona
Noa Benito, entra a la convocatòria de la
selecció Espanyola sub 14 femenina de futbol.
El Barça aporta 2 jugadores a l’absoluta de les
quals una és la Noa. La convocatòria està
prevista a la Ciudad del Fútbol de las Rozas,
Madrid del 10 al 12 de juny. 

L’Aleví A de la UE Aldeana aconsegueix l’ascens a categoria preferent

L'equip aleví A de la U.E. Aldeana va quedar campió de primera divisió del grup 14
i va assolir l'ascens a categoria preferent. L’equip que va guanyar 0-12 al camp de
la Sénia, els van fer el passadís de campions els primers equips de la Sénia i de la 
UE Aldeana.
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RECEPCIÓ OFICIAL A LA UE ALDEANA I AL 
CB L’ALDEA 

L’Ajuntament de l’Aldea va realitzar el passat mes de juny la recepció oficial als dos
clubs, aldeans, la UE Aldeana i el CB l’Aldea, per les seues grans fites esportives
aquesta temporada. L’Alcalde de l’Aldea Xavier Royo i el Regidor d’Acció
Esportiva Josep Franch, van rebre l’equip A de la UE Aldeana pel campionat de
lliga i per l’ascens a categoria preferent.

Tot seguit la recepció continuava amb l’equip infantil del CB l’Aldea, per aconseguir
també el campionat de lliga provincial 23/24, amb un balanç de partits quasi
perfecte amb 9 victòries i una sola derrota.

La recepció a tots dos clubs amb un format molt més íntim, va permetre interactuar
l’Alcalde i Regidor amb els jugadors i amb l’equip tècnic, i van poder explicar les
seues experiències i anècdotes curioses als campionats esportius.
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RUNNING I TRAIL-RUNNING

Aldeans i aldeanes a la Trencacims

La Ultra Marató de les Terres de l’Ebre
TrencaCims de Paüls, és una de les curses
més dures del calendari anual dels runners,
la cursa realitzada al cor del parc natural
dels Ports i amb una distància de 54 km i
amb un desnivell de 4000 metres acumulat
a la categoria màxima, va comptar amb la
presència dels runners aldeans i aldeanes:
Víctor Moreso, Gerard Rodríguez, Franc
Pagà, Jordi Mauri, Míriam Estorach i
Aleix Colera.
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5ª RUNNING SERIES DE L’ALDEA
L’atleta francès Nicolás Fernández s’emportava la classificació absoluta dels
10.000 metres a l’Aldea i polvoritzava tots els registres de la història de la Running
Series amb un temps de 30 minuts i 32 segons.

Ala modalitat 10.000 metres masculí:
Nicolas Fernández
Yousseff Abaghad Akhaddar
Musa Sowe

A la modalitat 10.000 metres femení:
Gema Colomé Estrada
Raquel Tena Cucala
Paula Arques Lopez

Gemma Colomé Estrada, guanyava l'absoluta en dones amb un temps de 43
minuts. Hugo Domínguez Pino i Alba Fosch Sánchez acabaven de completar els
primers caixons del podi absolut als 5.000 metres.

A la modalitat 5. 000 metres masculí:
Hugo Domínguez Pino
Esteve Olivé Boix
Pau Capera Aragonès

A la modalitat 5. 000 metres femení:
Alba Fosch Sánchez
Anna Carbó Meix
Queralt Casacuberta Ferré
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Seguint el nou format de cursa a la tarda, es va disputar la cinquena edició de la
Running Series de l’Aldea que va presentar una cursa d’un nivell molt alt i amb una
inscripció d’aproximadament 200 atletes repartits en les dues curses 10 K i 5 K, que
van recórrer els camins i carrers del nostre poble. Acompanyats d’una bona
climatologia i un immillorable ambient es va poder gaudir d'una cursa excel·lent i
d’una tarda d’esport i superacions personals. Cal destacar una acurada presentació
de l'esdeveniment esportiu, i un gran treball per part de tot el personal voluntari i
col·laborador de l’esdeveniment.

Els premis locals van anar per a Victor Rodríguez Altadill i Bea Paulino Benito als
10K i per a Pau Fosch Sánchez i Gemma Montesó Rius als 5K.



Acció Urbana i Rural

43

LA PAGESIA ES CONCENTRA A LA TORRE 
DE LA CANDELA

El passat mes de febrer, els pagesos ebrencs van seguir els passos dels francesos i
es van concentrar a la Torre de la Candela. El sector de la pagesia actualment està
vivint una situació límit arran dels costos de producció desmesurats i pels greus
efectes de la sequera, a més de l’excés de burocràcia.
A les 10:30 h els pagesos aldeans es van concentrar a la plaça 1 d’octubre per fer
força amb la resta de pagesos i aplegar una gran concentració de tractors a la Torre
de la Candela. L’Alcalde de l’Aldea Xavier Royo , acompanyat del Regidor d’Acció
Urbana i Rural Pepe Caballé , van estar al costat dels pagesos i de la concentració i
les seues reivindicacions.

OBRES DE MILLORA ALS CAMINS DE LA 
POBLACIÓ

L’Ajuntament de l’Aldea continua compromès amb el manteniment i millora de la
xarxa de camins municipals. Com a part d’aquest compromís, s’ha dut a terme una
important tasca de millores d’arranjament al Camí de l'Ermita, el Camí de Camarles-
l'Aldea i el Camí de Lligallo de l'Aldea. Aquestes obres, destinades a l'arranjament i
millora de la infraestructura viària, són fonamentals per a la connectivitat i per
mantenir les vies en òptimes condicions.
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Ares Farnós Figueras va ser la primera aldeana de l’any i va nàixer a l’Hospital
Joan XXIII de Tarragona el 19 de febrer de 2024. Enhorabona a la mare Sílvia
Figueras Casanova i el pare Josep Farnós Pellisa i a tota la seua família.

I continuen les bones notícies, perquè el passat 17 de març de 2024, per primera
vegada a la nostra població naixia Naiara Buera Fortuño, que amb moltes ganes de
nàixer, ho va fer al CAP l’Aldea. Enhorabona a la mare Joana Fortunyo Aguiló i al
pare Dani Buera Prades.

L’Alcalde de l’Aldea Xavier Royo, Irene Negre, Tinenta d’Alcalde i la regidora
de Foment a les Persones Berta Royo els han fet entrega d’un detall a les dues
aldeanetes.

PRIMERS NADONS DE LA POBLACIÓ

Zunair Muhammad va ser el primer aldeà de l’any i va nàixer a l’Hospital Verge de
la Cinta el 4 de gener de 2024. Enhorabona als pares Sohail Saleem i Fàtima
Mubeen i a tota la seua família. L’Alcalde de l’Aldea Xavier Royo, la Tinent
Alcalde Irene Negre i Berta Royo, Regidora de Foment a les Persones , van fer
entrega d’un present als seus pares.
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CARNAVAL 2024

El Carnaval de l’Aldea pinta l’avinguda
Catalunya de disfresses

Un any més el poble de l’Aldea va omplir
l’avinguda Catalunya de disfresses, carrosses i
comparses, que van donar a xalera, la festa i
l’acoloriment a una de les festes més esperades
pels aldeans i aldeanes.

1r premi : 200 € “On Fire 2013”

COMPARSA

RELACIÓ DE PREMIATS CARNAVAL
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2n premi: 150 € “Ens falta un fil”

3r premi: 100 € “La Patrulla Bressol”

4t premi: 50 € “Festival l’Aldea Sona”

COMPARSA
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CARROSSA

1r premi : 400 € “El bosc encantat ”

2n premi: 250 € “ La Perla Aldeana”

3r premi: 200 € “Tropa Caníbal “

Ciutadania
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CARROSSA

4t premi: 150 €  “Rostida”

5è premi: 100 € “ Els egipcis Perduts”

6è premi: 50 € “ Peace & Love “

Ciutadania
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Categoria INDIVIDUAL
1r premi : 100 € “  CosPlay “

Premi millor disfressa infantil
“Arcoiris”

Premi disfressa més divertida

“Los Aldeanitos ”

Premi  comparsa més xaladora

“Les Militars”
Premi carrossa més xaladora

“Tot el Mar”
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IMPACTE NEGATIU EN LA HIGIENE I NETEJA 
DEL POBLE

La problemàtica de les defecacions d'animals a la via pública és un tema que ens
ha de preocupar a tots. L'augment considerable d'aquesta mala pràctica no només
genera un impacte negatiu en la higiene i neteja del poble, sinó que també pot
suposar un problema de salut pública.

Agrairíem als propietaris de mascotes que compleixin amb la normativa municipal
que requereix la recollida de les defecacions dels seus animals. És una
responsabilitat compartida entre tots els ciutadans mantenir els espais públics nets
i segurs per a l'ús de tothom.

Cal recordar als ciutadans que no recollir les defecacions dels seus animals
no només incomoda als altres veïns, sinó que també pot comportar sancions
(entre 125 € i 600 €) segons les ordenances municipals. És necessari un
esforç col·lectiu per preservar la neteja i l'ordre als espais públics i garantir el
benestar de tots els habitants de l'Aldea.

ONADES D’ACTES VANDÀLICS
Una vegada més ens toca informar d’actes vandàlics produïts a la nostra població.
Actituds lamentables i incíviques que embruten molt la imatge d’un poble. Des de
l’Ajuntament demanem la vostra col·laboració per identificar les persones que
estan duent a terme tota una sèrie de danys als nostres carrers, places, cases
particulars, edificis públics...
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18ª FIRA DE L’ARRÒS I DEL COMERÇ
Els dies 19, 20 i 21 d’Abril l’Aldea va ser l’epicentre de la gastronomia, la cultura i la
música al cor del Delta. La fórmula d’èxit de la Fira de l’Arròs i el Comerç i la 1a
edició del Sun Rice Festival va eclipsar les Terres de l’Ebre amb propostes
interessants per totes les edats. La Fira que es va inaugurar el divendres 19 d’abril,
a càrrec del destacat empresari aldeà Valentí López , va estar com sempre
carregada d’activitats, com el concert de primavera de la Banda Musical Verge dels
Prats, el joc més que esperat de trobar les carxofetes per als més menuts, la
trobada de puntaires o la nova edició de la Diada de l’Arròs Col i Fesols.

Un dels plats forts de la Fira va ser el concert de Camela que va venir a l’Aldea com
a cap de cartell del Sun Rice Festival i que va comptar amb més de 4000 entrades
venudes.

La Fira de l’Arròs es va transformar aquest 2024 per convertir-se en una
experiència única que va combinar gastronomia, cultura i música en un espai idíl·lic.

Reggaeton de la mà de José de las Heras i els èxits de sempre gràcies al duet
Camela van sonar al cor del Delta i van maridar unes jornades dedicades al
producte que més caracteritza el territori, l’arròs que es va poder gaudir en tots els
seus formats, també en versió sushi.
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Divendres 19 d’abril
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Divendres 19 d’abril
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Divendres 19 d’abril
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Dissabte 20 d’abril
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Dissabte 20 d’abril
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Dissabte 20 d’abril
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Diumenge 21 d’abril
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Diumenge 21 d’abril
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SANT JORDI 
Els xiquets i xiquetes de l’escola Maria Garcia Cabanes llegeixen poemes per
Sant Jordi a l’Ajuntament

Els xiquets i xiquetes de l’escola Maria Garcia Cabanes van fer una estoneta de
lectura a diferents punts del poble per celebrar Sant Jordi. També van visitar
l’Ajuntament on els va rebre l’ Alcalde de l’Aldea, Xavier Royo i la Regidora
d’Acció Cultural i Educativa Annabel Blanch.

Els nostres iaios i iaies ens regalen roses

Els nostres iaios i iaies del Centre de Dia de l'Aldea també ens van fer una visita
sorpresa a l'Ajuntament per regalar roses artesanes.
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FESTES DE L’ERMITA
18, 19 i 20 de maig , Festes de l'Ermita en honor a la Mare de Déu de l'Aldea
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PREMIS RUTA DE TAPES DE PRIMAVERA

El passat mes de juny, l’Alcalde de l’Aldea Xavier Royo i la Regidora de
Ciutadania Irene Negre feien entrega dels premis a les dues guanyadores de la
Ruta de Tapes de Primavera. Enhorabona Jèssica i Mari !!!.

CAMPANYA DONACIÓ DE SANG

El dissabte 16 de març, el Centre d'Atenció Primària de l'Aldea va ser el punt de
trobada per a una campanya de donació de sang, organitzada pel Banc de Sang i
Teixits i amb el suport de la Regidoria de Salut de l'Ajuntament de l’Aldea.

Amb un total de 48 donants, incloent- 7 donants de plasma, i 4 nous oferiments, la
campanya va reflectir la solidaritat continua dels ciutadans. La Regidoria de Salut
de l'Ajuntament de l’Aldea agraeix a tots els participants, donants i voluntaris i a les
escoles Maria Garcia Cabanes i 21 d'Abril per contribuir amb la campanya de
donació de sang, confeccionant els cartells promocionals.
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REVETLLA DE SANT JOAN

La nit de diumenge 23 de juny, la façana de l’Ajuntament de l’Aldea va lluir
il·luminada amb els colors de la bandera de l’Aldea per celebrar la revetlla de Sant
Joan.

Un any més, la colla de Diables d’Aldaia van ser els encarregats de dur a terme la
tradicional encesa de la foguera per celebrar la revetlla. Durant la nit vam poder
gaudir de l’Orquestra Pentagrama al recinte de festes.

GALA DE SORTEIG DE PUBILLES I HEREUS
La plaça Dr. Maimó un any més ha estat l’escenari perfecte per escollir a les
Pubilles i Hereus Majors per les pròximes Festes Majors 2024. Durant la Gala s’ha
efectuat el sorteig de tots els representants de les entitats municipals i els elegits
han estat:

Pubilleta Major: 

- Nira Perelló Benito

Hereuet Major: 

- Josep Rué Espinosa

Pubilla Major: 

- Norah Falcó González

Hereu Major: 

- Xavier Martí Moreso



65

Foment a les Persones

L'Alcalde de l'Aldea, Xavier
Royo, acompanyat per Berta
Royo, Regidora de Foment a
les Persones, van presidir la
recepció oficial dels
matrimonis que celebraven les
seues noces de plata (25
anys) i or (50 anys) a l'espai
de premsa de l'Ajuntament.

FESTA DE SANT ANTONI 2024

Diumenge 21 de gener l’Ermita de l’Aldea amb la
tradicional Festa de Sant Antoni 2024. Els
matrimonis dels 25 i 50 anys van renovar els seus
vots, davant d’una Ermita completament plena, per
continuar amb la benedicció dels animalets i la
processó pels voltats de l’Ermita amb les autoritats,
les pubilles i hereues de les #FEMLA24, i la BM
Verge dels Prats.
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Foment a les Persones

L’Ajuntament ha iniciat un nou procés de voluntariat social dirigit a la població, i
convida totes les persones interessades a inscriure's per participar en diverses
accions d’ajuda comunitària. Aquest programa de voluntariat té com a objectiu
fomentar la participació voluntària per enfortir el teixit social del municipi i contribuir
al benestar de diferents col·lectius que necessiten suport.

Una de les primeres iniciatives que es va posar en marxa amb els voluntaris és
l’acompanyament a la gent gran del centre de dia l’Onada de l’Aldea. Els voluntaris
juguen un paper essencial en aquesta acció, ja que ajuden en diverses tasques
diàries i activitats del centre.

Berta Royo, Regidora de Foment a les Persones : “Actualment, la xarxa de
voluntariat compta amb 9 inscrits i esperem que s’inscriguin molts més a les oficines
municipals. Des de l’Ajuntament estem molt contents amb la gran tasca social que
estan realitzant, sense rebre res a canvi i ajudant al poble i als que ho necessiten”.

El programa de voluntariat social de l’Ajuntament és una iniciativa clau per construir
una comunitat més solidària i compromesa. Gràcies a la dedicació dels voluntaris,
es pot oferir un suport addicional als professionals del centre de dia l’Onada de
l’Aldea, millorant la qualitat de vida de la gent gran i fent que se sentin més
acompanyats i valorats.

L’AJUNTAMENT ACTIVA LA BORSA DE 
VOLUNTARIAT
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LA BANDA MUSICAL VERGE DELS PRATS 
OMPLE L’ERMITA AL CONCERT D’ANY NOU 

La Banda Musical Verge dels Prats va oferir el tradicional concert d'Any Nou a
l'Ermita de l'Aldea, una tradició que va encantar als assistents i que va comptar amb
les notes del violoncel del jove talent David Rebull i l'estrena de l'última obra de
Salvador Brotons, que van afegir una dimensió única i emocionant a l'esdeveniment
musical i cultural.

Amb el títol "El Món dels Infants ", la banda va capturar l'essència de la innocència i la
màgia de la infància a través de la música. L'Ermita de l'Aldea plena fins a dalt va ser
un testimoni del suport per aquesta experiència cultural tan especial.
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PROTECCIÓ DE BÉNS CULTURALS
Presentació dels treballs per a la redacció de l’inventari i el catàleg de béns a 
protegir del terme municipal de l’Aldea

El passat abril, l'Ajuntament de l'Aldea signà el contracte amb l'empresa Solucions
Geogràfiques S.C.C.L., guanyadora de la licitació del contracte de béns i serveis
"Redacció de l'inventari previ al catàleg de béns a protegir i catàleg de béns a protegir
al terme municipal de l'Aldea".
Des d'aquesta data, l'equip de treball ja ha començat amb els treballs de
documentació i recerca dels elements patrimonials, tant naturals, com culturals i
immaterials, que actualment conformen el patrimoni protegit de l'Aldea. Aquest estiu
començaran els treballs de confecció d'un inventari de tots els elements patrimonials -
naturals, culturals i immaterials- que puguin ser susceptibles de ser protegits. Pel que
membres de l'equip de treball faran un treball de camp per documentar i geolocalitzar
tots els elements que actualment estan protegits, així com localitzar-ne de nous.
Quan aquest inventari sigui finalitzat, es farà una proposta a l'Ajuntament dels
elements susceptibles de ser catalogats. I, un cop aprovada, s'elaborarà un Catàleg
de Protecció dels Béns Patrimonials amb una fitxa descriptiva de cada bé.
La Regidora de Foment Cultural, Irene Negre, indicava que: “pensem que
l'elaboració d'un inventari de patrimoni d'un municipi és important per a les persones
que hi viuen, perquè afavoreix els elements que pertanyen a la seva història. Una
feina de preservació de la història del nostre municipi que hem treballat des del 2019.
Per això pensem que és important demanar la col·laboració popular en la seva
confecció, per tal de confeccionar un inventari entre tots, no només un equip gestor, i
aconseguir d’aquesta manera que el patrimoni sigui de tota l'Aldea”.
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*Si teniu propostes de béns a protegir, podeu emplenar aquest
formulari i presentar-lo a l’Ajuntament
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La regidoria d’Igualtat i Gènere de l’Ajuntament de l’Aldea va preparar un seguit
d’actes els dies 8,9 i 10 de març per commemorar el 8M. Els actes van començar el
divendres 8 de març amb la presentació en línia del manifest i del vídeo
commemoratiu realitzat amb una trentena de dones de la població. També una
xarrada al local de l’ADA de l’Aldea a les 19.30 h amb la ponent Montserrat
Gasparín Pedraza, llevadora.

Annabel Blanch Regidoria d’Igualtat i Gènere : “El dia 8 de Març representa tot allò
per què les dones hem lluitat en l'àmbit laboral i social. Tot i que en els darrers anys
s'han fet grans avenços en els nostres drets, encara queda molt per fer per arribar a
la paritat social i laboral. Cal continuar lluitant, per nosaltres i per aquelles dones que
no tenen veu. En molts països del món les dones no poden exercir els seus drets
mínims bàsics amb garanties, encara són víctimes de violència pel sol fet de ser
dones, el sufragi universal encara queda molt lluny i les seues reivindicacions sovint
són sufocades amb violència extrema. Des de la Regidora d'Igualtat i Gènere de
l'Ajuntament de l'Aldea no podem ser alienes a aquesta lluita, per això ens sumem a
la reivindicació del 8M amb tot un seguit d'actes durant el cap de setmana del 8,9 i 10
de març que acabarà amb una caminada de germanor el diumenge 10 de març. Us
convidem a participar de tots els actes organitzats i a caminar totes juntes diumenge
cap a la igualtat de drets".

L'ALDEA AMB EL 8M
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L'Ajuntament de l'Aldea aprova el Protocol per a la Prevenció i l'Abordatge
de l'Assetjament Sexual

L'Ajuntament de l'Aldea a la sessió plenària ordinària de dijous 13 de juny va
aprovar un protocol innovador per a la prevenció i l'abordatge de l'assetjament
sexual, per raó de sexe, embaràs o maternitat, així com per orientació sexual o
identitat sexual. Aquesta mesura, impulsada per la Comissió d'Igualtat, forma part
del Pla Intern d'Igualtat per al període 2024-2028.

Aquest protocol té com a objectiu prevenir, detectar i actuar davant de situacions
d'assetjament, assegurant un ambient laboral segur i respectuós. A més,
compleix amb la Llei 11/2014 per garantir els drets de les persones LGBTI i
erradicar l'homofòbia, la bifòbia i la transfòbia i amb la Llei 5/2008, per erradicar
la violència masclista.

Annabel Blanch Regidora d’Igualtat i Gènere : ”Tal com ens vam comprometre
en el nostre programa electoral, estem treballant intensament per posar en
marxa el nou Pla d’Igualtat en el qual s’inclourà aquest protocol que ara posem
en marxa. Per a aquest consistori garantir els drets de tots els ciutadans en
matèria de gènere, maternitat, identitat sexual i orientació sexual és fonamental,
començant per la plantilla municipal. Per això contiuarem promovent eines i
polítiques que ens apropin cada dia més a una societat moderna i lliure
d’assetjament i discriminació. L’assetjament sexual, l’assetjament per raó de
sexe, embaràs o maternitat, orientació sexual o identitat sexual, no seran
permesos ni tolerats sota cap circumstància i, per tant, no han de ser ignorats i
seran sancionats amb contundència”.

La implementació del protocol no només respon a la necessitat de complir amb la
legislació vigent, sinó que també forma part d'una política global de prevenció
d'igualtat de gènere. La sensibilització i formació del personal de l'Ajuntament
són claus per a la seva efectivitat, amb continguts que aborden la igualtat entre
dones i homes i la igualtat de gènere.

PROTOCOL DE PREVENCIÓ I ABORDATGE
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GUÀRDIES MUNICIPALS PER UN DIA
Les regidories de Seguretat i Acció Cultural i Educativa i la Guàrdia Municipal, van
engegar el passat mes de juny una formació diferent de les escoles de l’Aldea amb la
iniciativa de: Guàrdies per un dia . Aquesta jornada d’educació viària s’ha dut a terme
durant dos dies amb els agents municipals, membres de Protecció Civil i l’alumnat de
l’escola Maria Garcia Cabanes i 21 d’Abril. Una de les actuacions destacades va ser la
de posar “receptes” als infractors que incomplien les normes de circulació.

DEMOSTRACIÓ DE LA UNITAT CANINA DE LA 
POLICIA LOCAL D’AMPOSTA

El passat diumenge 9 de juny, es va celebrar la 42a Diada de la Bicicletada del
Col·legi Maria Garcia Cabanes. Aquest any, l'esdeveniment va comptar amb una
col·laboració especial: la unitat canina de la Policia Local d'Amposta. Els assistents
van poder gaudir d'una demostració espectacular de les habilitats de Gora, una
gosseta de pastor alemany de 4 anys, sota la direcció del seu guia caní, el caporal de
la Policia Local d’Amposta, Frank .
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Un any més vam aconseguir aturar el temps a l’Aldea, amb la tradicional festa de la
Plantada de l’Arròs, a la finca de Ravanals al costat mateix de la Torre de l’Ermita.
Vam viure l’autèntica tradició amb les garbes d’arròs i els plantadors i plantadores i
vam veure com treballaven els camps d’arròs els nostres avantpassats.

Pepe Caballé Regidor de Tradicions : “Amb aquesta festa tradicional, ebrenca i
aldeana, volem recordar la importància de mantenir vives les nostres arrels i
tradicions. Els estius a l’Aldea tenen aquest toc tan deltaic gràcies a esdeveniments
com aquest, que ens connecten amb el nostre passat i ens ajuden a preservar-lo per
a les futures generacions.”

FESTA DE LA PLANTADA
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FESTA DE LA PLANTADA
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Tradicions 

Curs de construcció de Marges en pedra seca a l’Aldea i iniciació amb pedra 
aplacada

El passat dissabte 27 d’abril finalitzava la segona edició del curs de pedra seca, de 20
hores de durada i impartit a l’Aldea per Tobies Bertomeu. Els alumnes del curs van
confeccionar un marge de pedra a la zona dels rostidors i l’altre marge a l’àrea
d’autocaravanes. Pepe Caballé regidor d’Acció Urbana i Rural i Tradicions efectuava
l’entrega de diplomes al professor i alumnes del curs.

CURS DE PEDRA SECA
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Junts per l’Aldea – CM 

Endavant l’Aldea – ERC – AM 

Independents per l’Aldea – CP - PSC

L’AJUNTAMENT DE L’ALDEA TANCA EL 2023 AMB 
PÈRDUES DE 288.000 €

El govern de l’Ajuntament de l’Aldea està estirant més el 
braç que la màniga. El 2023 va gastar 288.000 € més dels 
que va ingressar i sí, a tot això, se suma que ja han gastat 
diners del romanent de tresoreria- que són els estalvis -
ens situa davant una situació molt preocupant.

Per això, demanem al govern de l’ajuntament que ajusti la 
despesa, si no, ens acabaran apujant els impostos i, això, 
les aldeanes i aldeans no ens ho mereixem.

JUNTS PER L'ALDEA REBUTGEM LA PLANTA DE
BIOGÀS A CAMPREDÓ.

El Govern Municipal ens hem pronunciat en contra
d'aquesta planta, presentarem al·legacions i no
permetrem que les aigües residuals passen per dintre
de L'Aldea.
Vam enviar una carta al President del CC del Baix Ebre
demanant que es posicioni pel que fa al rebuig de la
planta i que no faciliti els tràmits al Consell i no hem rebut
resposta. Li demanem que posi els interessos
de Regidor aldeà per sobre dels de President del CCBE.

No s’ha presentat article per part del Grup Municipal
Independents per l’Aldea – Candidatura de progrés
(PSC)
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Turisme

L’Alcalde de l’Aldea Xavier Royo va estar present a la signatura del conveni
Corner d’enguany, el qual regula la participació conjunta i coordinada
d’administracions i entitats al programa de fires i promocions i a les campanyes de
publicitat del Patronat de Turisme de la Diputació. Amb aquest conveni l’Aldea
promocionarà esdeveniments que tinguin lloc a la nostra població, i forma part dels 28
agents públics i privats que promocionaran els atractius turístics de les Terres de
l’Ebre.

L’ALDEA SIGNA EL CONVENI CORNER

Una de les principals millores realitzades
durant aquest projecte ha estat el
reemplaçament complet del sostre de la
caseta de l'oficina de turisme. L'antiga
coberta es trobava en mal estat, presentant
problemes estructurals que afectaven la
seua integritat i seguretat.

Amb la instal·lació d'un nou sostre, s'ha
garantit una estructura robusta i duradora,
que proporcionarà protecció contra les
inclemències meteorològiques.

OBRES DE REHABILITACIÓ A L'OFICINA DE 
TURISME



Informació d’interès

AJUNTAMENT DE L'ALDEA
977 450 012

CASAL JOVE / BIBLIOTECA
977 451 961

CORREUS L'ALDEA
977 451 623

BOMBERS AMPOSTA
977 703 678 / 977 705 058

ANTENA ALDAIA
977450 466

RENFE
902 240 202

AMBULÀNCIA L'ALDEA 061

DNI TORTOSA 11811

TELÈFONS D’INTERÈS
GUÀRDIA MUNICIPAL L'ALDEA
619 780 325 - 977 450 012 ext.1
C/ Pau Casals, 174-B

EMERGÈNCIES 112

MOSSOS D'ESQUADRA
977 923 120

GUÀRDIA CIVIL AMPOSTA
977 100 051

CAP L'ALDEA
977 451 213

SOREA
977 451 239
(dimarts i dijous de 10:00 a 13:00h, Ajuntament)
934 953 540 / 900 405 070
Concertar cita prèvia atenció presencial.

SOREA (ATENCIÓ COMERCIAL)
902 250 070 tots els dies

SOREA 24H (AVARIES)
900 304 070

GEOLOCALITZACIÓ

QUÈ HEU DE FER PER ACTIVAR LA GEOLOCALITZACIÓ EN 
CAS D’EMERGÈNCIA?

Trucar a la guàrdia municipal, al telèfon 619 780 325

En cas de no poder contactar, trucar al 112

Identificar-vos amb el número de la masia que consta a la placa
(dades de sota)

NÚM.: 1443 NOM: MAS DE MERCEDES LA VERA

*Us hem posat aquesta informació com a exemple de la butlleta que rebreu als vostres 
habitatges amb el vostre número de matrícula i nom d’habitatge, que haureu d’utilitzar en
cas d’emergència.
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Accedeix a tota la informació turística de l’Aldea

INFORMACIÓ

Informació d’interès

FARMÀCIES DE GUÀRDIA

Farmàcia Gimeno – l’Aldea

Farmàcia Mireia Curto – l’Aldea

Farmàcia López – l’Aﾏpolla

Farmàcia el Port – l’Aﾏpolla

Farmàcia Fortuño – Camarles

Farmàcia Molina - Camarles

Α9



www.infoaldaia.info 

www.laldea.cat

http://www.infoaldaia.info/
http://www.laldea.cat/
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